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Storsjöns Segelsällskap 
 
 
Datum 2015-11-21 

Tid: 12.00-16.00 

Plats: IOGT lokal i Odensala 

 

 

Närvarande: 

Carl-Göran Persson 

Claes Hoglert 

Lasse Johansson 

Asbjörn Norling 

Sten-Ola Bengtsson 

Åza Jorudd,  

Daniel Sandqvist 

Tuva Sandqvist 

 

 Ordförande Öppnar mötet 

 

Punkter på dagordningen 

 Avstämning av utfallet för 2015 och  oktober månad.  

 Fortsatta arbetet med verksamhetsplaner och verksamhetsberättelser 

 Arbete med budget 2015  

 Förbättring och utvecklingsfrågor 

 Fortsatta arbetet med kranflytten. Riktlinjer för fortsatt arbete och 

kompletteringar till SBU. 

 Valberedningens arbete och förslag på styrelse medlemmar då gamla skall 

ersättas. 

 Inkomna motioner som ligger sedan föregående årsmöte är förslag om 

stadgeändringar som Dan Pålsson skickade in till förra årsmötet och som skall 

träda ikraft under 2016. 

 

1. Ordförande gick igenom dagordning för planeringsarbetet och förutsättningar 

för dagens budget arbete.. Underlag för Budget 2016,  verksamhetsplan 2016  

och verksamhetsberättelser för 2015 delades ut till respektive sektion innan 

planeringsmötet och arbetet har påbörjats inom respektive sektion. Carl-Göran 

sammanställer verksamhetsberättelser och verksamhetsplanen inför årsmötet. 

Underlag skickas till Carl-Göran. 

 

2. Carl-Göran redogjorde för preliminärt utfall  2015 till och med oktober månad.  

Utfallet visar före avskrivningar  på ett överskott. Kostnaden för nyttjande av 

Bykontoret har stigit kraftigt mot föregående år. Vi måste se om vi inte kan hitta 

ett billigare alternativ. Ett bekymmer är att vi återkommande måste påminna 
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vissa av våra medlemmar att betala in avgifterna vilket kostar föreningen extra 

som vi skulle vilja vara utan. 

 

3. Information kring läget vad avser Kranen  föredrogs. Här har SBU krävt in 

kompletterande uppgifter som vi skall skicka in. Bland annat  budget för 2016 

där lån och amorteringar är med räknad. 

 

4. Budgetarbete för 2016 genomfördes och Carl-Göran sammanställer resultat och 

skickar som remiss inom styrelsen då den är färdigställd.  Extra möte för att 

fastställa budget för 2016 kommer att planeras in i januari. Ett preliminärt 

besked till SBU kommer att skickas in som svar på deras framställan så att 

processen med kranarbetet inte stannar upp. 

 

5. Vi har problem idag med få utövare inom Jollesektionen. Seglarskolan gick bra 

med bra antal deltagare men vi har få ungdomar som väljer att fortsätta segla. Vi 

är mitt uppe i en generationsväxling där våra tidigare aktiva ungdomar studerar 

på annat håll. Vi diskuterade en gemensam arbetsdag där vi iordningställer våra 

verksamheter och där vi tillser att båtar blir sjösatta och bryggor ilagda under en 

sådan gemensam arbetsdag. Vi återkommer med styrningar till våren kring detta. 

 

6. Genomgång av valberedningens underlag inför 2016 redovisades. I sittande 

församling kunde vi knyta två nya medlemmar till vår styrelse. Viktigt är att hitta 

någon som kan ta på sig att vara kassör vilket skulle spara vår förening mycket 

pengar. Vi kommer även behöva medlemmar från Jolle sektionen till vår styrelse 

inför kommande år. 

 

7. Mötet avslutades med att bestämma tider för kommande styrelsemöten samt 

datum för årsmötet.  Kommande styrelsemöten är planerade till 7/12,  11/1, 

1/3.  Årsmöte är planerat till torsdagen den 17/3. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Carl-Göran Persson 

 

 

Justeras: 

 

  

Dan Pålsson 

 

 


